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Vprašanje za ustni odgovor O-000033/2023
za Komisijo
Člen 136 Poslovnika
Evelyn Regner, Ibán García Del Blanco
v imenu skupine  S&D 
Ernest Urtasun, Heidi Hautala
v imenu skupine Verts/ALE
Manon Aubry
v imenu skupine The Left 

Zadeva: Priporočila Komisije o javnem poročanju po državah

Parlament je po razkritjih panamskih dokumentov leta 2016 v samoiniciativnem poročilu pozval k 
finančni preglednosti ter pripravi zakonodajnega predloga o javnem poročanju po državah. To je 
privedlo do sprejetja Direktive (EU) 2021/2101 Evropskega parlamenta in Sveta z dne 24. novembra 
2021 o spremembi Direktive 2013/34/EU glede razkritja davčnih informacij v zvezi z dohodki s strani 
nekaterih podjetij in podružnic, objavljene v Uradnem listu 1. decembra 2021. Rok za njen prenos v 
nacionalno pravo se je prejšnji mesec iztekel. Mediji so 29. junija 2023 razkrili, da je Komisija 
državam članicam na lastno pobudo poslala obvestilo, v katerem jih je pozvala, naj ne povišujejo 
zahtev po preglednosti, saj naj bi šlo pri tem za t. i. čezmerno prenašanje. Parlament smernice za 
boljše pravno urejanje razume kot poziv, da se je treba vzdržati neupravičenega čezmernega 
prenašanja (tj. sprejemanja ukrepov za prenos, ki presegajo zahteve direktive), vendar ima odločitev 
o tem, kaj je čezmerno prenašanje, politične posledice in v tem primeru vpliva na določbe, o katerih 
sta sozakonodajalca že razpravljala. Poleg tega je to lahko v nasprotju z načeloma preglednosti in 
dobrega sodelovanja, določenima v medinstitucionalnem sporazumu o boljši pripravi zakonodaje.

1. Kako pogosto Komisija uporablja obvestila o čezmernem prenašanju zakonodaje in kakšen je 
notranji postopek za odobritev odločitve o tem, da gre v posameznem primeru za čezmerno 
prenašanje?

2. Kaj je bil povod, da je bilo v tem primeru poslano obvestilo o čezmernem prenašanju 
zakonodaje?

3. Ali so se deležniki glede tega obrnili na Komisijo? Če so se, zakaj Parlament ni bil obveščen, 
kljub temu, da imajo ta priporočila politične posledice in se nanašajo na bistvena vprašanja, ki so 
bila predmet pogajanj med sozakonodajalcema?

4. V kolikšni meri bi možnost določitve nižjega praga ali vključitev dodatnih informacij škodovali 
enakim konkurenčnim pogojem ali vplivali na notranji trg, ob upoštevanju, da to ne bi vplivalo na 
informacije, ki se zahtevajo od zelo velikih multinacionalk (prag 750 milijonov EUR letnega 
prometa)?

Vloženo:3.7.2023

Rok za odgovor:4.10.2023


